



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة Date: 06-04-2021 01:13:09 PM Subject: Chairman of Board of Directors</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة التاريخ: 06-04-2021 01:13:09 PM الموضوع: رئيس مجلس الادارة</p>
<p>Date: 04/06/2021 Number: GS / 04/061/2021 ,,Gentlemen, the Securities Commission ,,Respected Amman Stock Exchange ,,good greeting The Board of Directors of the Intermediate Petrochemical Industries Company decided, in its session No. (4/2021), held on 4/5/2021, to elect Dr. Muhammad Tawfiq Abdel Rahman Amr as Chairman of the Board of Directors of the company ,,welcome</p>	<p>التاريخ: 2021/04/06 الرقم: 2021/061/04/اع <b>السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين</b> <b>بورصة عمان المحترمين</b> <b>تحية طيبه</b> <b>الموضوع: انتخاب رئيس مجلس ادارة</b> قرر مجلس ادارة شركة الصناعات البتروكيماوية الوسيطة , بجلسته رقم (2021/4) المنعقدة بتاريخ 2021/04/5 , بانتخاب الدكتور محمد توفيق عبدالرحمن عمرو رئيسا لمجلس ادارة الشركة. <b>تفضلوا بقبول فائق الاحترام</b></p>
<p>05-04-2021</p>	<p>05-04-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Manar Ekbarieh Position: Secretary</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Manar Ekbarieh المنصب: سكرتيرة</p>